
PROTOKÓŁ 

Z OBRAD LV SESJI VIII KADENCJI (2018 -2023) 

RADY MIEJSKIEJ W DRZEWICY 

z dnia 31 stycznia 2023 roku. 

Obrady rozpoczęto 31 stycznia 2023 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:24 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Zdzisław Abramczyk 
2. Witold Gapys 
3. Renata Kałużna 
4. Jan Michalski 
5. Lech N owak 
6. Barbara Olczykowska 
7. Karol Podogrocki 
8. Włodzimierz Pomykała 
9. Joanna Popis 
10. Konrad Sobolewski 
11. Łukasz Sobolewski 
12. Andrzej Szczepanik 
13. Krzysztof Walczyk 
14. Dorota Wiktorowicz 
15. Eugeniusz Wrzesień 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącą Rady. 

Obrady L V Sesji Rady Miejskiej w Drzewicy otworzyła i powitała zaproszonych gości Pani 
Dorota Maria Wiktorowicz - Przewodnicząca Rady Miejskiej w Drzewicy. 

W /w poinformowała, że obrady Rady Miejskiej w Drzewicy są transmitowane na żywo 
w Internecie i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących dźwięk oraz obraz. Nagrania 
obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Drzewica. 

Przewodnicząca Rady poprosiła radnych o zalogowanie się, po czym sprawdziła kworum. 
Przewodnicząca stwierdziła, że na stan Rady 15 w sesji uczestniczy 14 radnych. 
W związku z tym sesja jest prawomocna, jak i podejmowane na niej uchwały. 



Posiedzenie sesji przebiegało w atmosferze zadumy. 

Na stole prezydialnym stanął przepasany kirem portret zmarłej dzień wcześniej Marii Teresy 
Nowakowskiej -wieloletniej Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta w Drzewicy. 

Kir przywieszono również do flagi państwowej . 

W dyskusji wzięli udział: 
- Dorota Wiktorowicz 

2. Przedstawienie proponowanego porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że porządek obrad wszyscy otrzymali, po czym go 
odczytała. Następnie zwróciła się z pytaniem: Czy są uwagi do porządku obrad? 

Uwag nie wniesiono. 

3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji z 29.12.2022 r. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z pytaniem: Czy są uwagi do protokółów z poprzednich 
sesji? 

Uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji z 29.12.2022 r. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Witold Gapys, Renata Kałużna, Jan Michalski, Lech Nowak, Barbara Olczykowska, Karol 
Podogrocki, Włodzimierz Pomykała, Joanna Popis, Konrad Sobolewski, Łukasz Sobolewski, 
Andrzej Szczepanik, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 
NIEOBECNI (1) 
Zdzisław Abramczyk 

4. Informacja Burmistrza z działalności międzysesyjnej (od 29.12.2022 r. - 31.01.2023 r.) 

Przed sprawozdaniem z działalności międzysesyjnej okolicznościowe przemówienie wygłosił 
Burmistrz Drzewicy Janusz Reszelewski. Zaznaczył, że Maria Teresa Nowakowska była 
wzorem samorządowca, żyjąc interesem publicznym. 

„Z ogromnym żalem informujemy, że 30 stycznia 2023 roku zmarła Maria Teresa 
Nowakowska - Honorowa Obywatelka Drzewicy, zasłużona lekarka, społeczniczka 
wielkiego formatu, wieloletnia Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta w Drzewicy. Miała 89 
lat. 



Maria Teresa Nowakowska, z domu Żybura, urodziła się w 1934 roku w Bielskiej Woli 
w powiecie warneńskim na Wołyniu (obecnie Ukraina). Z Drzewica była związana przez 62 
lata- od 1961 roku, kiedy to przybyła do naszej miejscowości jako młoda lekarka wraz z 
mężem Witoldem, również lekarzem. Była lekarką Przychodni Zdrowia Zakładu „Gerlach", 
Przychodni Kolejowej i Przychodni Rejonowej w Drzewicy. 

Przez lata dała się poznać jako osoba niezwykle empatyczna, która z cierpliwością 
i zrozumieniem podchodzi do chorych i potrzebujących wsparcia. Nikomu nie odmówiła 
pomocy. 

Była współinicjatorką utworzenia w Drzewicy Koła Diabetyków, Koła Niewidomych 
i Niedowidzących oraz Towarzystwa Przyjaciół Drzewicy. 

Należała do Ochotniczej Straży Pożarnej w Drzewicy oraz Zarządu Miejsko Gminnego 
Związku OSP RP w Drzewicy. 

Od 1978 roku była radna Gminnej Rady Narodowej, a przez 24 lata- od 1990 do 2014 roku -
jako radna Rady Gminy i Miasta w Drzewicy pełniła funkcję Przewodniczącej . Stanowiła 

wzór samorządowca, który na pierwszym miejscu interes publiczny dzięki zgodzie 
i współpracy. 

Za pracę zawodową i społeczną otrzymała szereg odznaczeń państwowych i resortowych, 
m.in.: Złoty Krzyż Zasługi (nadany w 1985 r.), Krzyż Kawalerski Orderu Odrodzenia Polski 
(1990 r.), Złoty Medal „Za zasługi dla pożarnictwa" ( 2000 r.), Złoty Znak Związku OSP RP 
(2011 r.), Medal „Za zasługi dla służby zdrowia" ( 1994 r), Odznaki „Za zasługi dla 
województwa kieleckiego ( 1973 r.), „Za zasługi dla województwa radomskiego" (1979 r.). 

W 2015 roku otrzymała tytuł Honorowego Obywatela Drzewicy. 

Śmierć doktor Marii Teresy Nowakowskiej to ogromna strata dla Drzewicy. Straciliśmy 
autorytet, osobę cieszącą się wielkim zaufaniem lokalnej społeczności. 

To dla mnie honor, że miałem obok siebie osobę takiego formatu, takiej klasy. W najbliższy 
piątek naszą powinnością jest pożegnanie Honorowej Obywatelki Drzewicy, natomiast 
później - w porozumieniu z rodziną zmarłej - jako samorządowcy będziemy chcieli 
upamiętnić Panią doktor oraz jej męża Witolda w trwały sposób, żeby był trwały ślad w 
Drzewicy po osobach wyjątkowych , które były wzorem są wzorem dla obecnych 
i przyszłych pokoleń mieszkańców Drzewicy. 

Zarządzeniem Nr 1/2023 ogłosiłem żałobę, która będzie obowiązywała w Gminie Drzewica 
do piątku 3 lutego 2023 r. do godz. 24.00. Na znak żałoby flagi na budynkach administracji 
publicznej zostały opuszczone do połowy masztu. Żałoba będzie obowiązywała od godz. 24-
tej 30 stycznia do godz. 24 3 lutego br. 

Rodzinie oraz bliskim Zmarłej składam wyrazy głębokiego współczucia oraz najszczersze 
słowa wsparcia w tych trudnych chwilach. 

Msza Pogrzebowa - w piątek 3 lutego o godz. 13.00 w naszym kościele. 



W okresie międzysesyjnym 

- Dobiega końca podpisywanie umów pomiędzy Gminą Drzewica, a naszymi mieszkańcami 

- umowy określają warunki i zobowiązania związane z montażem i eksploatacją instalacji 
OZE (Odnawialne Żródła Energii) - w roku bieżącym zainstalujemy 31 O instalacji 
fotowoltaicznych, , kotłów Pellet oraz kolektorów słonecznych. 

- W ostatnich tygodniach zamontowaliśmy na terenie miasta 2 infokioski. Są to totemy 
multimedialne, samoobsługowe, interaktywne urządzenia elektroniczne, które będą pełniły 
funkcję informacyjno - promocyjne. Jeden stoi w pobliżu budynku Urzędu Miejskiego 
w Drzewicy, drugi przy torze kajakowym. 

-Odbyło się posiedzenie Zarządu MG ZOSP podsumowujące 2022 rok, na którym podjęto 
uchwałę określającą terminy zebrań sprawozdawczych, które rozpoczną się 18 lutego w 
jednostkach na terenie naszej Gminy Drzewica. 

- Odbyły się spotkania świąteczno - noworoczne na terenie całej gminy. Burmistrz skierował 
słowa podziękowania dla wszystkich osób za pomoc w organizacji tych spotkań -KGW, 
radni, sołtysi, społecznicy oraz za liczna obecność osób, za wspólne obdarowanie się towarem 
deficytowym- czasem. 

- Po raz szósty w Drzewicy, ulicami naszego miasta, przeszedł korowód Orszak Trzech Króli 
Dziękuję organizatorom, współpraca na linii Drzewickie Centrum Wolontariatu i Parafia 
Miejscowa przyczynia się, że Drzewica jest już na stałe punktem na mapie tych miast 
polskich, w których Orszak Trzech Króli przemierza ulice miasta. 

- Kilka dni temu, w ostatnią niedzielę ,odbył się 31 Finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej 
Pomocy. Orkiestra ta grała w Drzewicy za sprawą Drzewickiego Centrum Wolontariatu 
„Ofiarna Dłoń" we współpracy z Urzędem Miejskim w Drzewicy oraz RCK-iem w Drzewicy. 
Kwota zebrana przez wolontariuszy przekroczyła 28.000 zł. Burmistrz podziękował 
wszystkim osobom, które się angażowały, jak również darczyftcom, mieszkaftcom, którzy 
swoje serce dla Orkiestry otwierają, a waiio przypomnieć, że Orkiestra grała po raz 31 . Po raz 
pierwszy zagrała w Polsce 3 stycznia 1993 roku. Do tej pory zebrała ponad 1.700.000.000 zł. 
Ocenia się , że na sprzęt, który z tych zebranych środków kupiono , to już jest 1/5 
wszystkiego sprzętu medycznego, który jest w szpitalach oznakowanego czerwonym 
serduszkiem. 

W okresie międzysesyjnym od 29.12.2022 r. - 31.01.2023 r. 

Przeprowadzono przetarg 
W dniu 29 grudnia 2022 przeprowadzono przetarg na „Budowę budynków 
o funkcji sportowej, kulturalnej i turystycznej na terenie gminy Drzewica. (Idzikowice, 
Świerczyna i Radzice)" -Polski Ład 
W wyznaczonym terminie złożono 3 oferty. 
Cena oferty najdroższej 7.306.677,97 zł 
Cena oferty najtaftszej : 6.372.882,14 zł 
Wtym: 
Rozbudowa budynku szkoły w m. Idzikowice o budynek z salą rekreacyjną 

w poziomie parteru i świetlicą wiejską na piętrze - 2.063.422,03 zł 



Budowa budynku rekreacyjnego w Świerczynie - 1.519.820,11 zł 
Budowa budynku klubu sportowego LKS Radzice - 2. 789.640,00 zł 
Termin realizacji: 23 miesiące od daty zawarcia umowy 
Wykonawca: Firma Budowlana ES-BUD Robert Szyszkowski z Radomia. 
W dniu 26 stycznia otrzymaliśmy promesę inwestycyjną - możemy zawierać umowę. 

Przeprowadzono zapytanie ofertowe 

W dniu 12 stycznia 2023 przeprowadzono zapytanie ofertowe na dostawę mini traktora z 
osprzętem (kabina, zamiatarka, pług śnieżny, ładowacz i solarko - piaskarka). 
W wyznaczonym terminie złożono 1 ofertę . 

Cena oferty : 114.560,55 zł. 

Ogłoszono zapytania ofertowe 

W dniu 24 stycznia 2023 ogłoszono zapytanie ofertowe na realizacje grantu - poprawa 
dostępności dla osób ze szczególnymi potrzebami w Urzędzie Miejskim w Drzewicy. 
Termin składania ofert 31 stycznia 2023. 

W dniu 25 stycznia 2023 ogłoszono zapytanie ofertowe na sukcesywną dostawę papieru do 
drukowania dla potrzeb Urzędu Miejskiego w Drzewicy. 
Termin składania ofert 2 lutego 2023. 

Trwa realizacja zadania 

Rozbudowa oczyszczalni ścieków w Drzewicy. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Janusz Reszelewski 
- Dorota Wiktorowicz 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Drzewica na lata 2023 - 2027. 

Pani Irena Jóźwicka - Skarbnik Gminy poinformowała, że informacja obejmuje zmiany 
budżetu od 01.01.2023 roku do dnia 31.01.2023 roku. 
Dochody 
Zwiększono dochody ogółem o kwotę - 51.371,25 zł. w tym: 
a) wpłaty za dożywianie uczniów o kwotę 35.000,00 zł 
b) środki z Funduszu Pomocy (pomoc dla Ukrainy) 4.000,00 zł 
c) środki na projekt CUŚ (projekt z UE) 12.371,25 zł. 
dokonano przeniesień pomiędzy podziałkami klasyfikacji budżetowej 
(zmniejszono dochody w rozdz. 85395 § 0970 o kwotę 4.000.000,00 zł 
natomiast zwiększono dochody w rozdziale 40095 § 0840 o kwotę- 3.000.000,00 zł. Zmiana 
dotyczy dochodów - (zakup i dystrybucja węgla przez gminę). 



Wydatki 
Zwiększono wydatki ogółem o kwotę - 51.371,25 zł w tym: 
Wydatki inwestycyjne zwiększono o kwotę - 400.000,00 zł 
Wydatki bieżące zmniejszono o kwotę - 348.628,75 zł. 
a) Zadania inwestycyjne - wprowadzono do budżetu nowe zadania na kwotę -
1. 700.000,00 zł 

- Dostawa kontenera na skratki i kontenera na odpad z piaskownika - 80.000,00zł 

-Dostawa mini traktora z osprzętem - 150.000,00 zł 

- Zakup działek - 70.000,00 zł 

- Zwiększono nakłady na zadania „zmniejszenie emisji zanieczyszczeń poprzez wymianę 

źródeł ciepła w gminie Drzewica o kwotę - 100.000,00 zł 

- Przebudowa drogi gminnej (Plac Wolności, ul. Braci Kobylańskich, Plac Kościuszki -

1.300.000,00 zł 

b) zmniejszono wydatki inwestycyjne o kwotę 1.300.000,00 zł- (Budowa drogi gminnej 

(Plac Wolności, ul. Braci Kobylańskich, Plac Kościuszki) 

Wydatki bieżące 

a) zmniejszono wydatki w rozdziale 90015 § 4260 o kwotę 400.000,00 zł 

b) zwiększono wydatki w rozdz. 80148 dożywianie o kwotę 35.000,00 zł . dokonano zmian 

w dziale 852 i 855 zwiększając wydatki o kwotę -16.371,25 zł c) dokonano przeniesień 

pomiędzy działami klasyfikacji budżetowej (zmniejszono wydatki w rozdz.75023 o kwotę -

4.000.000,00 zł - dotyczy (zakupu i dystrybucji węgla przez gminę). 

Budżet po zmianach wynosi: 

Dochody - 75.204.614,62 zł w tym: 

dochody bieżące - 45.469.448,73 zł; dochody majątkowe - 29.735.165,89 zł 

Wydatki - 83.941.275,80 zł w tym: 

wydatki bieżące - 47.160.624,54 zł; wydatki majątkowe - 36. 780.651,26 zł 

Deficyt budżetu 

Nie uległa zmianie kwota deficytu 

na dzień 31.01.2023 r. deficyt wynosi - 8. 736.661,18 zł 

Przychody budżetu 

na dzień 31.01.2023 r. przychody budżetu wynoszą - 8.785.025,50 zł 

Rozchody budżetu 

Plan rozchodów budżetu na dzień 31.01.2023 r. wynosi - 48.364,32 zł 

Przedsięwzięcia 

Uaktualniono limity zobowiązań na poszczególne przedsięwzięcia w tym: 

1. Centrum U sług Środowiskowych dla mieszkańców powiatu opoczyńskiego do kwoty -

79.711,74 zł. ( + 14.216,37 zł) 

2. Zmniejszenie emisji zanieczyszczeń poprzez wymianę źródeł ciepła w gminie Drzewica do 

kwoty - 3.315.711,26 zł ( + 100.000,00) 



3.Budowa budynków o funkcji sportowej, kulturalnej i turystycznej na terenie gminy 

Drzewica (Idzikowice, Świerczyna, Radzi ce) - zwiększono łączne nakłady finansowe do 

kwoty 6.500.000,00 zł. ( + 500.000,00 zł) w tym w roku 2023 - 3.000.000,00 zł. i w roku 

2024 - 3.500.000,00 zł 

Przewodnicząca Rady Miejskiej P. Dorota Maria Wiktorowicz odczytała projekt uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Irena Jóźwicka 

- Janusz Reszelewski 

- Irena Jóźwicka 

- Dorota Wiktorowicz 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Drzewica 

na lata 2023 - 2027. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Witold Gapys, Renata Kałużna, Jan Michalski, Lech Nowak, Barbara Olczykowska, Karol 

Podogrocki, Włodzimierz Pomykała, Joanna Popis, Konrad Sobolewski, Łukasz Sobolewski, 

Andrzej Szczepanik, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 

NIEOBECNI (1) 

Zdzisław Abramczyk 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Drzewica na rok 2023. 

P. Skarbnik wyjaśniła, że 

Dokonuje się zmian w planie budżetu w tym : 

Zwiększa się dochody i wydatki budżetu o kwotę - 51.371,25 zł zgodnie 
z załącznikiem do uchwały. 
Budżet po zmianach wynosi : 
!)Dochody budżetu gminy w wysokości - 75.204.614,62 zł w tym: 
a)dochody bieżące - 45.469.448,73 zł 
b)dochody majątkowe - 29.735.165,89 zł 



2)Wydatki budżetu gminy w wysokości - 83.941.275,80 zł w tym: 
a)wydatki bieżące - 47.160.624,54 zł 
b)wydatki majątkowe -36.780.651 ,26 zł 
Ustala się kwotę planowanego deficytu budżetu stanowiącą różnicę między dochodami 
i wydatkami budżetu w wysokości - 8.736.661,18 zł 
2.Deficyt zostanie sfinansowany przychodami pochodzącymi : 
- z kredytów i pożyczek w kwocie - 6.000.000,00 zł 
- z nadwyżki z lat ubiegłych - 2.637.237,18 zł 
- ze spłat wcześniej udzielonych pożyczek - 99.424,00 zł 
Ustala się łączną kwotę przychodów budżetu w wysokości 8.785.025,50 zł oraz łączną 
kwotę rozchodów budżetu w wysokości 48.364,32 zł zgodnie 
z załącznikiem do uchwały. 
Stan rezerw wynosi ogółem - 1.150.000,00 zł z czego : 
l)rezerwa ogólna na nieprzewidziane wydatki - 735.000,00 zł 
2)rezerwy celowe w wysokości - 415 .000,00 zł w tym: 
a)kwota 165.000,00 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie zadań z tytułu wydatków 
z zakresu zarządzania kryzysowego. 
b)kwota 250.000,00 zł z przeznaczeniem na granty inicjatywy mieszkańców. 
Plan wydatków na zadania inwestycyjne realizowane w roku 2023 określa załącznik do 
niniejszej uchwały. 
Plan finansowy dochodów i wydatków na zadania zlecone, plan dochodów 
i wydatków środków finansowych z Funduszu Pomocy przeznaczonych na pomoc 
obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium Ukrainy określają 
załączniki do niniejszej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej P. Dorota Maria Wiktorowicz odczytała projekt uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Drzewica na rok 2023. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Witold Gapys, Renata Kałużna, Jan Michalski, Lech Nowak, Barbara Olczykowska, Karol 
Podogrocki, Włodzimierz Pomykała, Joanna Popis, Konrad Sobolewski, Łukasz Sobolewski, 
Andrzej Szczepanik, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 
NIEOBECNI (1) 
Zdzisław Abramczyk 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miasto Tomaszów 
Mazowiecki. 
Pani Skarbnik poinformowała, że udziela się Gminie Miasto Tomaszów Mazowiecki pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej do kwoty 2.460,00 zł. z przeznaczeniem na realizację 

zadania p.n. „opracowanie dokumentu strategicznego Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego 

Tomaszów Mazowiecki - Opoczno do roku 2030". 



Powyższe środki finansowe ujęte są w budżecie Gminy Drzewica na rok 2023. W ubiegłym 

roku również podejmowaliśmy taką uchwałę. Kwota była taka sama. 

Burmistrz dodał, że do MOP-u należy 12 samorządów. Wszystkie samorządy finansują 

opracowanie strategii MOP-u Opoczno - Tomaszów. Liczymy na niemałe środki z MOP-u. 

Tomaszów Mazowiecki jest liderem. 

Wiceprzewodniczący P. Witold Gapys odczytał projekt uchwały. Uwag nie zgłoszono. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Janusz Reszelewski 

- Dorota Wiktorowicz 

- Dorota Wiktorowicz 

- Witold Gapys 

- Dorota Wiktorowicz 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miasto Tomaszów 

Mazowiecki. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Witold Gapys, Renata Kałużna, Jan Michalski, Lech Nowak, Barbara Olczykowska, Karol 

Podogrocki, Włodzimierz Pomykała, Joanna Popis, Konrad Sobolewski, Łukasz Sobolewski, 

Andrzej Szczepanik, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 

NIEOBECNI (1) 

Zdzisław Abramczyk 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutów Sołectwom Gminy Drzewica. 

P. Andrzej Krzyżanowski - Sekretarz Miasta wyjaśnił, że są 2 powody, żeby zmienić 

obecny statut z roku 1990 

- każda jednostka pomocnicza powinna mieć oddzielny statut, 

- chcemy wydłużyć kadencję do 5-ciu lat. 

23 grudnia 2022 r. zostały ogłoszone konsultacje społeczne. Nie otrzymaliśmy żadnych uwag. 

Nie możemy dać gwarancji, że nadzór prawny czegoś nie zakwestionuje. Miejmy nadzieje, że 

ten statut będzie akceptowany. Procedurę rozpoczęliśmy w ubiegłym roku. Ciągle ukazują się 

nowe rozstrzygnięcia. 



Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady P. Witold Gapys. Uwag nie zgłoszono. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Andrzej Krzyżanowski 

- Dorota Wiktorowicz 

- Witold Gapys 

- Dorota Wiktorowicz 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutów Sołectwom Gminy Drzewica. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Witold Gapys, Renata Kałużna, Jan Michalski, Lech Nowak, Barbara Olczykowska, Karol 

Podogrocki, Włodzimierz Pomykała, Joanna Popis, Konrad Sobolewski, Łukasz Sobolewski, 

Andrzej Szczepanik, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 

NIEOBECNI (1) 

Zdzisław Abramczyk 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki 

i soboty przez rolników i ich domowników oraz wprowadzenia regulaminu 

określającego zasady prowadzenia tego handlu. 

Pani Agnieszka Kempa wyjaśniła, że w podjętej uchwale z dnia 25 - go października 2022 

roku w sprawie wyznaczenia miejsca prowadzenia handlu przez rolników i ich domowników 

produktami rolnymi lub spożywczymi oraz wyrobami rękodzieła organ nadzorczy analizując 

powyższe przepisy stwierdził, że nie mieliśmy wyznaczonego konkretnego miejsca do 

prowadzenia handlu w piątki i w soboty. W związku z tym dołączamy załącznik z mapą, 

który określa nam, w którym miejscu może być prowadzony handel przez rolników 

i ich domowników w piątki i w soboty. Wyznaczając tę lokalizację wzięto pod uwagę 

szczególny charakter i funkcje gosp.- społeczną, jakie spełniają wskazane miejsce, gdzie 

w każdy piątek odbywa się tradycyjny targ. 

Umożliwiając prowadzenie handlu w dodatkowe dwa dni (piątki i soboty) na targowisku przy 

ul. Kolejowej w sposób naturalny zostaną zrealizowane potrzeby rolników i mieszkańców. 



Wzięto również pod uwagę dostępność komunikacyjną wyznaczonego miejsca, gdzie 

sprawnie i szybko można dotrzeć każdym środkiem transportu. W przedmiotowym projekcie 

uchwały uwzględniono również kolizję prawną w związku z§ 5, który został usunięty 

z uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej P. Dorota Maria Wiktorowicz odczytała projekt uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dorota Wiktorowicz 

- Dorota Wiktorowicz 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty 

przez rolników i ich domowników oraz wprowadzenia regulaminu określającego zasady 

prowadzenia tego handlu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Witold Gapys, Renata Kałużna, Jan Michalski, Lech Nowak, Barbara Olczykowska, Karol 

Podogrocki, Włodzimierz Pomykała, Joanna Popis, Komad Sobolewski, Łukasz Sobolewski, 

Andrzej Szczepanik, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 

NIEOBECNI (1) 

Zdzisław Abramczyk 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/123/2016 Rady Gminy i Miasta 

w Drzewicy z dnia 26 lutego 2016 r. w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 

gruntowej zabudowanej położonej w Drzewicy przy ul. Zdrojowej. 

Pani Agnieszka Kempa poinformowała, że w związku z wpłynięciem wniosku od Pana 

Przemysława Kmity dot. przedłużenia urnowy dzierżawy na kolejne lata na nieruchomość 

gruntową zabudowaną przy ulicy Zdrojowej o pow. 9510 rn2 i ul. Parkowej o pow. 6160 rn2 

należy podjąć uchwałę zmieniającą w sprawie wydzierżawienia w/w nieruchomości 

gruntowych, która umożliwi przedłużenie umowy dzierżawy na kolejne lata. Dzierżawca chce 

inwestować i wnosi o przedłużenie dzierżawy na dłuższy okres. 



Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Uwag nie zgłoszono. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dorota Wiktorowicz 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/123/2016 Rady Gminy i Miasta w 

Drzewicy z dnia 26 lutego 2016 r. w sprawie wydzierżawienia nieruchomości gruntowej 

zabudowanej położonej w Drzewicy przy ul. Zdrojowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Witold Gapys, Renata Kałużna, Jan Michalski, Lech Nowak, Barbara Olczykowska, Karol 

Podogrocki, Włodzimierz Pomykała, Joanna Popis, Konrad Sobolewski, Łukasz Sobolewski, 

Andrzej Szczepanik, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 

NIEOBECNI (1) 

Zdzisław Abramczyk 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXX/232/2017 Rady Gminy i 

Miasta w Drzewicy z dnia 30 sierpnia 2017 r. w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 

gruntowej zabudowanej położonej w Drzewicy przy ul. Parkowej. 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Uwag nie zgłoszono. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dorota Wiktorowicz 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXX/232/2017 Rady Gminy i Miasta w 

Drzewicy z dnia 30 sierpnia 2017 r. w sprawie wydzierżawienia nieruchomości gruntowej 

zabudowanej położonej w Drzewicy przy ul. Parkowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Witold Gapys, Renata Kałużna, Jan Michalski, Lech Nowak, Barbara Olczykowska, Karol 

Podogrocki, Włodzimierz Pomykała, Joanna Popis, Komad Sobolewski, Łukasz Sobolewski, 

Andrzej Szczepanik, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 

NIEOBECNI (1) 

Zdzisław Abramczyk 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy za usługi w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych oraz właścicieli nieruchomości, którzy pozbywają się 

z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych. 

P. Jarosław Kasicki poinformował, że w związku ze zmianą ustawy Prawo Wodne 

i wprowadzeniu nowego obowiązku opróżniania osadów z przydomowych oczyszczalni 

ścieków wprowadzamy zmiany w sprawie wysokości górnych stawek opłat ponoszonych 

przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych 

z terenów nieruchomości, na których powstają odpady komunalne oraz opróżniania 

nieczystości ciekłych i osadów z przydomowych oczyszczalni ścieków w wysokości: 

- 182 zł. brutto za lm3 odpadów zbieranych i odbieranych w sposób selektywny; 

- 364 zł. za 1 m3 odpadów komunalnych, które nie są zbierane i odbierane 

w sposób selektywny; 

- 70 zł. brutto za 1 m3 odebranych nieczystości ciekłych ze zbiorników bezodpływowych 

- 140 zł. za 1 m3 odebranego osadu z przydomowych oczyszczalni ścieków. 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Uwag nie zgłoszono. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dorota Wiktorowicz 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na rzecz gminy za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 

właścicieli nieruchomości, którzy pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości 

ciekłych. 



Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Witold Gapys, Renata Kałużna, Jan Michalski, Lech Nowak, Barbara Olczykowska, Karol 

Podogrocki, Włodzimierz Pomykała, Joanna Popis, Konrad Sobolewski, Łukasz Sobolewski, 

Andrzej Szczepanik, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 

NIEOBECNI (1) 

Zdzisław Abramczyk 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Drzewica. 

P. Marek Czarnecki poinformował, że zgodnie z przepisami ustawy o utrzymaniu czystości 

i porządku w gminach projekt nowego Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Drzewica został wcześniej przedłożony do zaopiniowania i uzyskał pozytywną 

opinię Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Opocznie. 

Nowy Regulamin jest następstwem wejścia w życie znowelizowanych regulacji prawnych 

dotyczących gminnej gospodarki ściekowa - odpadowej. 

W sierpniu ubiegłego roku weszła w życie nowela, zmieniająca m.in. ustawę 

o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. Nowe regulacje ustawowe wynikają 

z konieczności realizowania przez Polskę unijnej dyrektywy ściekowa - odpadowej. 

Generalnie wprowadzone w nowym Regulaminie zmiany dotyczą dwóch obszarów: 

gospodarki odpadowej oraz gospodarki ściekowej. 

Jeśli chodzi o pierwszy obszar to należy odnotować, że prace nad nowym Regulaminem były 

dobra okazją do przeprowadzenia konsultacji z naszym przedsiębiorstwem komunalnym. 

W oparciu o wyniki tych konsultacji wprowadzono w obszarze gospodarki odpadowej 

następujące zmiany: 

w§ 4 ust. 1 wprowadzono zapis, że bioodpady będą zbierane „ w osobnym worku". Według 

dotychczasowego Regulaminu bioodpady były zbierane „w osobnym pojemniku lub worku". 

Natomiast niesegregowane odpady komunalne będą odbierane wraz z popiołami z palenisk 

domowych. 

W§ 13 ust. 4 wprowadzono rozszerzony zapis mówiący, że zużyty (kompletny) sprzęt 

elektryczny i elektroniczny należy przekazywać wraz ze zbiórką odpadów 

wielkogabarytowych. 

W § 13 ust. 3 zmieniono godziny odbioru odpadów komunalnych. Dotychczasowy Regulamin 

mówi o odbiorze odpadów komunalnych w godzinach od 7.00 do 18.00. 

Nowy zapis odzwierciedla stan faktyczny i stosowaną praktykę i obejmuje godziny 

7.00 - 15.00. 



Ponadto, w § 3 ust. I rozszerzono rodzaje odpadów podlegających selektywnej zbiórce. 

Zgodnie z nowelizacją ustawy listę tych odpadów poszerzono o następujące frakcje: odpady 

niebezpieczne, chemikalia, odpady budowlane i rozbiórkowe z gospodarstw domowych oraz 

odpady tekstyliów i odzieży. 

To tyle w kwestii gospodarki odpadami. Najbardziej znaczące zmiany zaszły jednak 
w odniesieniu do gminnej gospodarki ściekowej. Zmiany w gospodarce ściekowej wynikają 
z ustawowej zmiany definicji nieczystości ciekłych. 

Do czasu wejścia w życie nowych przepisów pod pojęciem nieczystości ciekłe rozumiano 
ścieki gromadzone w zbiornikach bezodpływowych. Obecnie za nieczystości ciekłe uznaje się 
również ścieki/osady z przydomowych oczyszczalni. W tej sytuacji Regulamin musi 
obligatoryjnie określać częstotliwość i sposób pozbywania się nieczystości ciekłych, czyli 
zarówno tych ze zbiorników bezodpływowych jak i z przydomowych oczyszczalni. 
W związku z tym wprowadzono zupełnie nowe zapisy w§ 13 przez dodanie ustępów: 13, 14, 
15, 16. Ust. 13 i 14 regulują częstotliwość i sposób pozbywania się nieczystości ciekłych. 
Natomiast ust. 15 i 16 mówią o obowiązkach właścicieli nieruchomości posiadających 
zbiornik bezodpływowy lub przydomowa oczyszczalnię. Są oni zobowiązani do zawarcia 
stosownej umowy cywilno-prawnej na odbiór i transport nieczystości ciekłych. Jednocześnie 
organ wykonawczy gminy zyskał uprawnienie do kontroli i posiadania przez właścicieli 
nieruchomości takich umów. 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Uwag nie zgłoszono . 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dorota Wiktorowicz 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Drzewica. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Witold Gapys, Renata Kałużna, Jan Michalski, Lech Nowak, Barbara Olczykowska, Karol 

Podogrocki, Włodzimierz Pomykała, Joanna Popis, Konrad Sobolewski, Łukasz Sobolewski, 

Andrzej Szczepanik, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 

NIEOBECNI (1) 

Zdzisław Abramczyk 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 

społecznych z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie projektów prawa miejscowego w dziedzinach dot. działalności statutowej 

tych organizacji. 



P. Natalia Biedrowska poinformowała, że określa się szczegółowy sposób konsultacji 

z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego 

w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji, stanowiący załącznik 

nr 1 do niniejszej uchwały. Konsultacje społeczne mają charakter opiniodawczy, a ich wyniki 

nie wiążą organów Gminy chyba, że ustawa stanowi inaczej. Wyniki konsultacji społecznych 

przedstawia się w formie protokołu, który podlega umieszczeniu: 

a) w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Urzędu Miejskiego 

w Drzewicy, 

b) na tablicy ogłoszeń Urzędu Miejskiego w Drzewicy. 

Wyniki konsultacji społecznych mogą być publikowane w prasie o zasięgu lokalnym. Koszty 

przeprowadzenia konsultacji finansowane są z budżetu Gminy Drzewica. 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Uwag nie zgłoszono. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Natalia Biedrowska 

- Dorota Wiktorowicz 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 

społecznych z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

projektów prawa miejscowego w dziedzinach dot. działalności statutowej tych organizacji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Witold Gapys, Renata Kałużna, Jan Michalski, Lech Nowak, Barbara Olczykowska, Karol 

Podogrocki, Włodzimierz Pomykała, Joanna Popis, Konrad Sobolewski, Łukasz Sobolewski, 

Andrzej Szczepanik, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 

NIEOBECNI (1) 

Zdzisław Abramczyk 

15. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 

do udzielenia nieodpłatnego wsparcia w formie świadczenia pieniężnego za zakup 

posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek 

w szkole i w domu" na lata 2019 -2023. 



Pani Janina Rosłaniec - Dyrektor Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Drzewicy poinformowała, że podwyższa się do 200 % kryterium dochodowe, o którym 

mowa w art. 8 ust.1 ustawy o pomocy społecznej dla celów udzielenia wsparcia w formie 

świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób i rodzin wymienionych 

w uchwale Rady Ministrów z dnia 15 października 2018 roku w sprawie ustanowienia 

wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019- 2023. 

Kryterium to możemy zwiększyć na podstawie uchwały rady Ministrów z dnia 28 grudnia 

2022 roku, która wprowadziła zmiany w rządowym programie „Posiłek w szkole i w domu" 

wprowadzając zmianę kryterium dochodowego ze 150 % na 200 %. 

Wiceprzewodniczący P. Witold Gapys odczytał projekt uchwały. Uwag nie zgłoszono . 

W dyskusji wzięli udział: 

- Janina Rosłaniec 

- Dorota Wiktorowicz 

- Witold Gapys 

- Dorota Wiktorowicz 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

udzielenia nieodpłatnego wsparcia w formie świadczenia pieniężnego za zakup posiłku lub 

żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym progran1em „Posiłek w szkole i w domu" 

na lata 2019 -2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Witold Gapys, Renata Kałużna, Jan Michalski, Lech Nowak, Barbara Olczykowska, Karol 

Podogrocki, Włodzimierz Pomykała, Joanna Popis, Konrad Sobolewski, Łukasz Sobolewski, 

Andrzej Szczepanik, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 

NIEOBECNI (1) 

Zdzisław Abramczyk 

16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole 

i w domu" na lata 2019 - 2023. 

Pani Dyrektor wyjaśniła, że ta uchwała również dotyczy podwyższenia do 200 % kryterium 

dochodowego uprawniającego do zakupu posiłku lub żywności w ramach rządowego 

programu „Posiłek w szkole i w domu". 



Wiceprzewodniczący P. Witold Gapys odczytał projekt uchwały. Uwag nie zgłoszono . 

W dyskusji wzięli udział: 

- Janina Rosłaniec 

- Dorota Wiktorowicz 

- Witold Gapys 

- Dorota Wiktorowicz 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w 

formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019 -

2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Witold Gapys, Renata Kałużna, Jan Michalski, Lech Nowak, Barbara Olczykowska, Karol 

Podogrocki, Włodzimierz Pomykała, Joanna Popis, Komad Sobolewski, Łukasz Sobolewski, 

Andrzej Szczepanik, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 

NIEOBECNI (1) 

Zdzisław Abramczyk 

17. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, którym 

przewożone są dzieci i uczniowie z niepełnosprawnością z miejsca zamieszkania do 

integracyjnego lub specjalnego przedszkola, oddziału przedszkolnego w szkole 

podstawowej, innej formy wychowania przedszkolnego oraz ośrodka rewalidacyjno 

wychowawczego. 

P. Agnieszka Kopytowska Dyrektor Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół 

w Drzewicy wyjaśniła, że uchwała była podjęta na sesji w dniu 29 grudnia 2022 r. Nadzór 

prawny zwrócił nam uwagę, że nie została określona stawka za 1 km przebiegu pojazdu. 

Zastrzeżenia nadzoru zostały uwzględnione. 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Uwag nie zgłoszono. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Agnieszka Kopytowska 

- Dorota Wiktorowicz 



Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, którym 

przewożone są dzieci i uczniowie z niepełnosprawnością z miejsca zamieszkania do 

integracyjnego lub specjalnego przedszkola, oddziału przedszkolnego w szkole podstawowej, 

innej formy wychowania przedszkolnego oraz ośrodka rewalidacyjno wychowawczego„ 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Witold Gapys, Renata Kałużna, Jan Michalski, Lech Nowak, Barbara Olczykowska, Karol 

Podogrocki, Włodzimierz Pomykała, Joanna Popis, Konrad Sobolewski, Łukasz Sobolewski, 

Andrzej Szczepanik, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 

NIEOBECNI (1) 

Zdzisław Abramczyk 

18. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia gminnej jednostki budżetowej pod nazwą 

Żłobek „Wesołe Smyki" w Drzewicy. 

P. Agnieszka Kopyto wska poinformowała, że z dniem O 1.02.2023 roku tworzy się gminna 

jednostkę budżetową Żłobek „Wesołe Smyki" w Drzewicy, dla którego organem 

prowadzącym jest Gmina Drzewica. Ustala się Statut Żłobka, który jest załącznikiem do 

uchwały. Siedzibą i miejscem prowadzenia działalności statutowej żłobka będzie budynek 

Przedszkola Samorządowego w Drzewicy przy ulicy Stawowej 58. 

Żłobek funkcjonuje, jest to projekt unijny. Pierwszy oddział kończy się w lutym, drugi 

oddział w czerwcu. Ponadto w Przedszkolu Samorządowym od miesiąca września br. będzie 

nowa grupa dla dzieci 2,5 letnich. 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Uwag nie zgłoszono. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Agnieszka Kopytowska 

- Dorota Wiktorowicz 



Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia gminnej jednostki budżetowej pod nazwą Żłobek 

„Wesołe Smyki" w Drzewicy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Witold Gapys, Renata Kałużna, Jan Michalski, Lech Nowak, Barbara Olczykowska, Karol 

Podogrocki, Włodzimierz Pomykała, Joanna Popis, Konrad Sobolewski, Łukasz Sobolewski, 

Andrzej Szczepanik, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 

NIEOBECNI (1) 

Zdzisław Abramczyk 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wspólnej obsługi finansowej i administracyjnej 

jednostek organizacyjnych gminy Drzewica. 

P. Agnieszka Kopytowska wyjaśniła, że zapewnia się wspólną obsługę finansową, 

administracyjną i organizacyjną jednostkom organizacyjnym gminy, których organem 

prowadzącym jest Gmina Drzewica. Jednostką obsługującą jest Zespół Ekonomiczno -

Administracyjny Szkół w Drzewicy. Ulega zmianie wykaz obsługiwanych jednostek. 

Dopisano żłobek „Wesołe Smyki" w Drzewicy. 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Uwag nie zgłoszono. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Agnieszka Kopytowska 

- Dorota Wiktorowicz 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wspólnej obsługi finansowej i administracyjnej jednostek 

organizacyjnych gminy Drzewica. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Witold Gapys, Renata Kałużna, Jan Michalski, Lech Nowak, Barbara Olczykowska, Karol 

Podogrocki, Włodzimierz Pomykała, Joanna Popis, Komad Sobolewski, Łukasz Sobolewski, 

Andrzej Szczepanik, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 

NIEOBECNI (1) 

Zdzisław Abramczyk 

20. Sprawozdanie z działalności komisji Rady Miejskiej w Drzewicy za 2022 rok. 

Przewodniczący komisji Rady Miejskiej w Drzewicy przedstawili sprawozdania 

z działalności komisji za 2022 rok. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Włodzimierz Pomykała 

- Renata Kałużna 

- Renata Kałużna 

- Barbara Olczykowska 

- Dorota Wiktorowicz 

21. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego za 2022 rok. 

P. Agnieszka Kopytowska Dyrektor Zespołu Ekonomiczno- Administracyjnego Szkół 

w Drzewicy przedstawiła sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego za 2022 rok. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokółu. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Agnieszka Kopytowska 

- Dorota Wiktorowicz 

22. Wolne wnioski, sprawy różne. 

Radny P. Lech Nowak podziękował za planowane inwestycje - budowę budynków o funkcji 

sportowej, kulturalnej i turystycznej na terenie Gminy Drzewica tj. w miejscowościach 

Idzikowice, Świerczyna i Radzice. 

Radna p. Barbara Olczykowska zgłosiła wniosek dot. wybudowania instalacji wodno

kanalizacyjnej do 3-ch posesji w Dąbrówce, za posesją p. Kołodziejczyka. 



Burmistrz wyraził zadowolenie, że Państwo Radni dostrzegają nasze wysiłki. „Unia 

przekazuje środki na infrastrukturę społeczną, techniczną i w miarę możliwości zgłoszone 

wnioski będą realizowane. Dzisiaj mamy nakłady rzędu kilku milionów złotych na 

infrastrukturę społeczną, to są właśnie świetlice wiejskie, obiekty sportowe, dobudowy sieci. 

Rolą Burmistrza jest pozyskiwanie środków, a później Urząd, grupa pracowników te decyzje 

muszą materializować. 

Pani Przewodnicząca rozpoczęła sesję minutą ciszy. Myślę, że Pani Przewodnicząca Śp. 

patrzy na nas, cieszę się , że kontynuujemy to jej dzieło. Wstańmy i podziękujmy oklaskami za 

to wyjątkowe życie." 

W dyskusji wzięli udział: 

- Janusz Reszelewski 

-Lech Nowak 

- Dorota Wiktorowicz 

- Barbara Olczykowska 

- Dorota Wiktorowicz 

- Janusz Reszelewski 

23. Zamknięcie obrad sesji. 

Ponieważ więcej spraw nie zgłoszono, a porządek obrad został zrealizowany Przewodnicząca 
Rady Miejskiej w Drzewicy Pani Dorota Maria Wiktorowicz podziękowała obecnym za 
czynny udział i zamknęła obrady L V Sesji Rady Miejskiej w Drzewicy. 

Przygotował( a): Jolanta Zawadzka 

Protokólant: Ewa Wałdoch 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja .pl 

Przewodnicząca 
Rady Miejskiej w Drzewicy 

Dorota Maria Wiktorowicz 


